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Geacht College,  

 

Naar aanleiding van uw ontwerpbeschikking met betrekking tot de sanering van een 

ernstig geval van bodemverontreiniging ter plaatse van de Boortorenweg te Hezingen 

(gemeente Tubbergen) dienen wij hierbij onze zienswijze in. 

 

Situatie 

Op de locatie die door de NAM werd gebruikt voor gaswinning, en tot recent voor  

afvalwaterinjectie, is een grond en grondwaterverontreiniging aanwezig. Tussen 1991 en 

2005 is een IBC sanering uitgevoerd waarvan momenteel de monitoringsfase (fase 2) 

nog loopt. Fase 3 wordt uitgevoerd na ontmanteling van de locatie. 

Tijdens de werkzaamheden bij aanpassing van de installatie, is een sterke 

verontreiniging aangetoond. De verontreiniging is beoordeeld als ernstig en urgent. In de 

omgeving is grote onrust ontstaan mede door het feit dat de sterke 

grondwaterverontreiniging zich nog steeds verspreid. Het CDA Tubbergen is door 

omwonenden, agrariërs en inwoners van de gemeente benaderd over de recent bekend 

geworden verontreiniging. De vragen en opmerkingen zijn aanleiding om een zienswijze 

in te dienen waarin de vragen en opmerkingen worden meegenomen. 

 

Zienswijze 

 De sanering wordt beschouwd als ernstig en spoedeisend. Het CDA Tubbergen c.s. 

willen dat de volledige sanering zo spoedig mogelijk wordt uitgevoerd en dat deze 

op zo kort mogelijke termijn wordt gestart. 

 In de ontwerpbeschikking wordt verschillende keren gesproken over: ‘een deel 

van de locatie dient met spoed gesaneerd te worden….’. Als CDA Tubbergen willen 

we er nadrukkelijk op aandringen dat er met spoed volledig gesaneerd dient te 

worden! 

 Niet duidelijk is waarom er onderscheid is gemaakt tussen de grondsanering en de 

grondwatersanering. Het CDA c.s wil dat beide verontreinigingen worden 

gesaneerd. 

 Uit de voorgaande onderzoeken wordt duidelijk dat er op de locatie  

restverontreinigingen zijn. Nu de locatie niet in gebruik is, is het mogelijk de 

locatie te ontmantelen en de restverontreinigingen te saneren. Het CDA vindt dat 

fase drie nu moet plaatsvinden omdat dit nu goed mogelijk is. 

  Duidelijk is dat de geologische bodemopbouw grillig en op de locatie al zeer 

divers is. Dit blijkt uit de grote verschillen in stijghoogtes van het grondwater. Om 

deze reden is het gebied ook zo bijzonder voor wat betreft natuur en is het gebied 

als Natura2000 gebied aangemerkt. Kan op basis van de uitgevoerde onderzoeken 

worden gegarandeerd dat de grondwaterverontreiniging, die op diverse dieptes is 



 

aangetroffen, aan alle zijden is afgeperkt tot beneden de streefwaarde? Gelet op 

de aanwezige onrust is de CDA Tubbergen van mening dat betrokkenen, indien zij 

dat wensen, ter verificatie een grondwateronderzoek op hun locatie moeten 

kunnen laten uitvoeren.  

 Uit het Wiertsema onderzoek blijkt dat de verdachte locatie (hypothese)  is 

onderzocht (onderzoeksopzet) als onverdachte locatie. De rapportage roept 

vragen op (situering boringen, mengmonsters analyseren op vluchtige 

componenten etc.) Op welke wijze is of wordt de kwaliteit van grond en 

grondwater op de gehele locatie conform de huidige vigerende normen en 

richtlijnen in beeld gebracht? 

 Voor veel bedrijven in het gebied zijn beperkingen van toepassing en is er een 

strenge wet en regelgeving. In de lijn van deze strenge regelgeving is het CDA 

c.s. van mening dat de volledige verontreiniging (dus alle gehaltes en 

concentraties boven de streefwaarde) moeten worden verwijderd. Reden voor dit 

uitgangspunt is ondermeer het feit dat de veroorzaker van de verontreiniging niet 

eigenaar is van de verontreinigde locatie. Na gebruik en ontmanteling dient de 

locatie weer in zijn oorspronkelijke staat (dus ook zonder de licht verhoogde 

gehaltes zoals kwik etc , Wiertsema onderzoek) te zijn teruggebracht. 

 Tot voor kort was de verontreiniging en de verspreiding ervan nagenoeg niet 

bekend. Het CDA verzoekt om hierover in de toekomst open te communiceren. 

Met in de nabijheid een andere verontreiniging ( De Teerkuil Vasse) is een open 

communicatie over deze problematiek van uitermate groot belang.  

 Het CDA Tubbergen c.s. willen betrokken worden bij het vervolg van de sanering 

met als uitgangspunt een snelle en volledige sanering. Om deze reden vragen wij 

om inzicht in het saneringsplan en de mogelijkheid om daar op te kunnen 

reageren. 

 

Samengevat concluderen wij dat er in het gebied grote zorgen zijn met betrekking tot de 

verontreinigingen en met betrekking tot de sanering van de verontreiniging. Voor het 

CDA Tubbergen is dit aanleiding om de zienswijzen in te dienen. 
  
Wij zien met belangstelling uit naar uw reactie op onze zienswijze. Voor een toelichting op deze brief 
kunt u contact opnemen met dhr Ronny Booijink te bereiken op telefoonnummer 0623908140. 
 
Met vriendelijke groet, 
. 
CDA Tubbergen 
Raadslid Ronny Booijink 
Fractievoorzitter Tonny Busscher   
 


